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Protokoll fört vid styrelsesammanträde Väskinde Fiber ekonomisk förening onsdag 17 

november 2021 i Väskinde bygdegård. 

Närvarande: Eva Pettersson, Göran Karlsson, Lars Söderlind, Jan Olof Olsson och Gidde 

Forslund (adjungerad). Frånvarande Magnus Sundqvist.  

§ 1 Sammanträdet öppnades av Eva Pettersson. 

§ 2 Eva Pettersson valdes till ordförande och Göran Karlsson valdes till sekreterare. 

§ 3 Föredragningslistan godkändes. 

§ 4 Föregående protokoll från konstituerande möte 21 april 2021 gicks igenom, 

godkändes och lades till handlingar. 

§ 5 Rapporter: 

a. Ekonomihantering. 

Fungerar utan problem, viss eftersläpning med betalningsavier hos vissa på 

grund av sjukdom, skall nu vara löst. 

b. Nyanslutningar. 

21 nyanslutningar till nätet under 2021 (5st står på kö till våren 2022). 

c. Försålda fastigheter. 

Under året har 8 fastigheter bytt ägare. 

d. Tomter 

Planerade tomter ca 15-20st. 

e. Övrigt. 

Grävningsarbete till nya anslutningar är ifatt. 

 

§ 6  Upphandling av nytt fiberavtal, offertförfrågan mm. 

 Vårt avtal går ut december 2023 och offerter för nytt avtal är utskickat till Telia, 

Telenor och Tele2. Dessa skall svara på underlaget innan 30 november och 

skicka in priser före 19 december. 

Offerten gicks igenom. Vi bör lägga in en stilleståndsklausul, vilket kan gynna 

oss vid bortfall eller annat problem med nätet. 

 Samarbetet med grannföreningarna fortsätter. 

  

§ 7  Enkät mm, samarbete med grannföreningar. 

Utskickad enkät gicks igenom, 328 har svarat av ca 550 hushåll. Många bra svar 

och kommentarer som är värdefulla inför kommande upphandling. 

  

§8 Övriga frågor. 

 Inget. 

 

§9 Nästa styrelsemöte bestämdes till 17 januari 2022 kl 1800. Plats eso. 

 

§10 Ordföranden avslutade mötet 

   

Väskinde 2019-02-27 

 

Vid Protokollet    



 

VÄSKINDE 

FIBER 

Göran Karlsson    

Sekreterare     

   


